

Datum och Tid	2024-08-28 kl 18:30-21:00
Plats	Anna Pramborn
Närvarande	Gustav Lidemyr, Rebecca Wihlborg Juul, Anna Pramborn, Felix Erlanson, Ulla Tilly Mårtensson och Carlos Barth
Frånvarande	---
Mötesordförande	Gustav Lidemyr
Mötessekreterare	Rebecca Wihlborg Juul
Möte nummer	4-2024

Punkt	Notering	Ansvarig	Klart den
1	Mötet öppnades Ordförande hälsar välkommen	GL	Klart
2	Genomgång av föregående protokoll. Sker under punkt 4		
3	Inkomna brev och meddelanden <ul style="list-style-type: none">Brev från Skatteverket gällande taxeringsbeslut, arkiveras.Kontoutdrag från Swedbank, arkiveras.Mail angående häck, buskage och träd från medlem i ruta 2. AP har varit i kontakt, häck står på samfällighetens mark, låter denna vara kvar men med skötsel från de boende.	GL	Klart
4	Redovisning och noteringar angående		
4.1	Ekonomi Samtliga fakturor är betalda efter påminnelser Ekonomiska rapporter för Q2, följer plan	RWJ RWJ	Klart Klart
4.2	Medlemsinformation, nyinflyttningar, nyhetsbrev Flera hus ute på försäljning, bevakning AP utnämns till Lagfarts Manager och kommer framåt följa upp nyinflyttade Nyhetsbrev 3, utdelat	AP AP	Pågående Klart
4.3	Hemsida och intern e-post Uppdatering av info Gaturepresentanter	GL	Klart

- | | | | |
|-----|------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------|----------|
| | FE ska få E-post | GL | Klart |
| | Ta bort bilder från tidigare städdag (GDPR) | GL | Klart |
| | Uppdatera info om representant Sophuset | GL | Klart |
| | Se över länkar på hemsidan och rensa GL | Pågående | |
| 4.4 | Trädbestånd och buskage | | |
| | 10 juni kommer styrelsen att gå en runda i området tillsammans med Faunus. | Samtliga | Klart |
| | 11 juni påbörjar Faunus beskärning och avverkning av träd. | AP | Klart |
| | Trädbeskärning kommer göras i början av oktober. | AP | Pågående |
| | Häck i ruta 5 står på samfällighetens mark, boende vill ta ner denna, bör själv bekosta detta. | GL | Pågående |
| | Häck i ruta 6 är ca 3 meter djup, bör beskäras av boende, kontaktar dem. | GL/RWJ | Pågående |
| 4.5 | Byggnation, lekplatser | | |
| | Många sandlådor börjar bli dåliga, se under 4.7 | | |
| 4.6 | Gemensamma grönområden och gångvägar | | |
| | Avtal för vintertjänst ska förlängts med ett år | UTM | Pågående |
| | Avtalsperiod går ut 2024 | | |
| | Förtydliga behov av att klippa häckar som angränsar mot cykelvägar i Nyhetsbrev | AP | Klart |
| 4.7 | Projekt | | |
| | Styrelsen arbetar fortsatt med motionen om förändring för våra lekplatser/grönytor | | |
| | Genomgång av inkomna förslag. Nästa steg är sammanställning samt att se över hur det ska finansieras | | |
| 5 | Övriga frågor som inte behandlats ovan | | |
| | inget nytt | | |
| | Sophuset på Veddögatan | | |
| | Inget nytt | | |
| 6 | Nästa möte | | |
| | 15 oktober 18:30 hos Carlos Barth | | |
| | 10 december 18.30 hos Ulla Tilly Mårtensson | | |
| 7 | Mötet avslutas | | |

Justeras


Mötesordförande